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PROTOKÓŁ NR XLIII/21 

Z XLIII SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 30 WRZEŚNIA 2021 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                  Obecnych – 20 radnych 

Nieobecna: radna Anna Maria Kozłowska. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

I.  Sprawy organizacyjne: 

1.  otwarcie obrad, 

2.  stwierdzenie prawomocności obrad, 

3.  przedstawienie porządku obrad, 

4.  przyjęcie protokołu z XLII Sesji Rady Miasta Żyrardowa, 

5.  ślubowanie radnej Rady Miasta Żyrardowa. 

II.  Projekty uchwał w sprawie: 

1.  zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Żyrardowa na lata 2021–2032 wraz z prognozą długu na lata 2021–2032, 

2.  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021, 

3.  wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie zasad współpracy Stron w zakresie 

opracowania dokumentu programowego jednostek samorządu terytorialnego wchodzących w skład 

Innego Instrumentu Terytorialnego „Żyrardowskiego Obszaru Funkcjonalnego” w perspektywie 

2021-2027, 

4.  przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Żyrardowa, 

5.  zmieniająca uchwałę w sprawie: Zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Miasta Żyrardowa, 

6.  oddania nieruchomości w trwały zarząd, 

7.  sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu, 

8.  sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu, 

9.  nabycia działek położonych w Żyrardowie przy ul. Żytniej, 

10.  nieuznania wniosku za zasługujący na uwzględnienie, 

11.  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa. 

III.  Informacje: 

–  Informacja o działaniach Prezydenta Miasta i Urzędu Miasta. 

IV.  Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

V.  Wolne wnioski. 

VI.  Zamknięcie obrad. 
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I. Sprawy organizacyjne 

Ad I.1. i I.2.  

W dniu 30 września 2021 r. o godz. 15.18 w Resursie w Żyrardowie rozpoczęły się obrady XLIII 

Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Ich otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard 

Mirgos, który stwierdził prawomocność obrad.  

 

Ad I.3. 

Radny Mateusz Nalej wnioskował o zmianę porządku obrad poprzez zdjęcie z niego projektu 

uchwały w sprawie nieuznania wniosku za zasługujący na uwzględnienie i włączenie doń projektu 

uchwały w sprawie uznania wniosku za zasługujący na uwzględnienie. Wyjaśnił, że drugi z projektów 

dotyczy wniosku złożonego przez tę samą osobę w tej samej sprawie co wcześniejszy projekt, ale 

wniosek ten wpłynął z późniejszą datą (21 września 2021 r.).  

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos dopytał, czy radny złożył dwa wnioski. 

Radny Mateusz Nalej zaproponował, by potraktować to jako jeden wniosek o „wymianę” 

projektu uchwały, a następnie przystał na propozycję rozstrzygnięcia tej sprawy w dwóch głosowaniach. 

Radna Grażyna Stefańska stwierdziła, że zasadnym jest zamienić projekt uchwały w sprawie 

nieuznania wniosku za zasługujący na uwzględnienie na projekt uchwały w sprawie uznania wniosku 

za zasługujący na uwzględnienie. Wskazała, że pierwszy z projektów został złożony przed posiedzeniem 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ i wbrew stanowisku tejże Komisji. Uznała, że pierwszy  

z projektów jest bezzasadny i  nie powinien znaleźć się w porządku obrad, dlatego wniosek radnego 

Mateusza Naleja należy potraktować jako jeden i dokonać zmiany projektu figurującego w porządku 

obrad. 

Radny Marek Treliński prosił o wyjaśnienie przyczyn, dla których projekt uchwały w sprawie 

nieuznania wniosku za zasługujący na uwzględnienie znalazł się w porządku obrad, skoro podczas XLII 

Sesji Rady Miasta Żyrardowa w dniu 2 września 2021 r. projekt uchwały w sprawie uznania wniosku 

za zasługujący na uwzględnienie (dotyczący tego samego wniosku) nie znalazł aprobaty radnych. Prosił 

radcę prawnego o zabranie głosu w tym temacie. 

Radny Ryszard Mirgos wyjaśnił, że będąca przedmiotem wniosku ul. Plonowa jest drogą 

gruntową, podobnie jak szereg innych dróg w mieście. Jej stan uznał za nieodbiegający jakością  

od innych dróg gruntowych, określił ją jako przejezdną. Przypomniał, że na utwardzenie oczekuje  

w sumie ok. 50 km dróg gruntowych. 

Radna Grażyna Stefańska wskazała, że Przewodniczący Rady nie powinien przekonywać  

o zasadności lub niezasadności utwardzenia ul. Plonowej, ale przeprowadzić głosowanie zmiany 

porządku obrad. Prosiła o wyjaśnienie, dlaczego projekt uchwały w sprawie nieuznania wniosku  

za zasługujący na uwzględnienie został zredagowany w taki sposób, w jaki przedłożono go Radzie 

Miasta. Podkreśliła, że został on przygotowany wcześniej niż odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji RMŻ, i dlatego należy go zmienić. 
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Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos prosił radnego Mateusza Naleja o wyjaśnienie, w jakich 

okolicznościach powstał projekt uchwały w sprawie nieuznania wniosku za zasługujący na uwzględnienie. 

Radny Mateusz Nalej wyjaśnił, że projekt powstał po konsultacji z Biurem Prawnym, które 

wskazało, że niepodjęcie podczas XLII Sesji Rady Miasta Żyrardowa uchwały w sprawie uznania 

wniosku za zasługujący na uwzględnienie wiązało się z koniecznością przygotowana projektu uchwały  

w brzmieniu przeciwnym. Dodał, że taki projekt przygotował przed posiedzeniem Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji RMŻ, natomiast podczas posiedzenia członkowie Komisji uznali, że jednak  

ta uchwała nie powinna pojawić się w porządku obrad, i dlatego wniósł o jej zdjęcie. 

Radny Marek Treliński wskazał, że należy głosować wnioski osobno – najpierw wniosek  

o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie nieuznania wniosku za zasługujący  

na uwzględnienie, a następnie wniosek o włączenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

uznania wniosku za zasługujący na uwzględnienie. 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnego Mateusza Naleja o zdjęcie z porządku 

obrad projektu uchwały w sprawie nieuznania wniosku za zasługujący na uwzględnienie. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy przychylili się do wniosku 13 głosami „za”, przy 4 głosach 

„przeciw” i 2 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnego Mateusza Naleja o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie nieuznania wniosku za zasługujący na uwzględnienie: 

„za” – 13 głosów – radny Józef Kapusta, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz 

Nalej, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz 

Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 4 głosy – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Edyta Lubańska, radny 

Grzegorz Obłękowski, radny Krzysztof Skrobisz; 

„wstrzymuję się” – 2 głosy – radny Jarosław Gejcyg, radny Robert Latek. 

Nieobecna podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnego Mateusza Naleja o włączenie  

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie uznania wniosku za zasługujący na uwzględnienie.  

W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy przychylili się do wniosku 11 głosami „za”, 

przy 6 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnego Mateusza Naleja o włączenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie uznania wniosku za zasługujący na uwzględnienie: 

„za” – 11 głosów – radny Józef Kapusta, radna Teresa Lefelt, radny Mateusz Nalej, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 6 głosy – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny 

Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Krzysztof Skrobisz, radny Marek Treliński; 
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„wstrzymuję się” – 2 głosy – radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska. 

Nieobecna podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad przyjęciem porządku obrad po zmianach. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy zaaprobowali zmieniony porządek obrad 17 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem porządku obrad po zmianach: 

„za” – 17 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radny Józef Kapusta, radny Robert Latek, radna Teresa 

Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 2 głosy – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Krzysztof Skrobisz. 

Nieobecna podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska. 

 

PORZĄDEK OBRAD ZMIENIONY W PUNKCIE II. 

II.  Projekty uchwał w sprawie: 

1.  zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Żyrardowa na lata 2021–2032 wraz z prognozą długu na lata 2021–2032, 

2.  zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021, 

3.  wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie zasad współpracy Stron w zakresie 

opracowania dokumentu programowego jednostek samorządu terytorialnego wchodzących w skład 

Innego Instrumentu Terytorialnego „Żyrardowskiego Obszaru Funkcjonalnego” w perspektywie 

2021-2027, 

4.  przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Żyrardowa, 

5.  zmieniająca uchwałę w sprawie: Zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Miasta Żyrardowa, 

6.  oddania nieruchomości w trwały zarząd, 

7.  sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu, 

8.  sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu, 

9.  nabycia działek położonych w Żyrardowie przy ul. Żytniej, 

10.  uznania wniosku za zasługujący na uwzględnienie, 

11.  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa. 

 

Ad I.4. 

Do przedłożonego projektu protokołu nie zgłoszono uwag. W związku z tym przeprowadzono 

głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XLII Sesji Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym 
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wzięło udział 19 radnych, którzy zdecydowali o przyjęciu protokołu 18 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciw” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z XLII Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 18 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, 

radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radny Arkadiusz Rzepecki. 

Nieobecna podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska. 

 

Ad I.5. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odczytał Postanowienie Nr 43/2021 Komisarza 

Wyborczego w Płocku II z dnia 28 lipca 2021 r. w sprawie obsadzenia mandatu radnego Rady Miejskiej 

w Żyrardowie, wyjaśniając, że mandat objęła radna Monika Plak. Odczytał także rotę ślubowania 

radnego ujętą w art. 23a Ustawy o samorządzie gminnym. 

Radna Monika Plak złożyła ślubowanie. 

 

II. Projekty uchwał 

Ad II.1. i II.2. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, przedstawiła projekty obu uchwał – (1) zmieniającej 

Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa  

na lata 2021–2032 wraz z prognozą długu na lata 2021–2032 oraz (2) zmieniającej Uchwałę Budżetową 

Miasta Żyrardowa na rok 2021. Wspomniała o autopoprawkach związanych m.in. ze zwiększeniem 

planu dochodów z tytułu wpływów z podatku od spadków i darowizn, z podatku od czynności 

cywilnoprawnych oraz z podatku dochodowego od osób prawnych, a także z aktualizacją planu 

dochodów w związku z przewidywanym zwiększeniem liczby korzystających z systemu gospodarki 

odpadami komunalnymi. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali oba projekty uchwał. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Żyrardowa na lata 2021–2032 wraz z prognozą długu na lata 2021–2032. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Żyrardowa w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2021–2032 wraz z prognozą długu na lata 2021–2032: 
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„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2021. W głosowaniu jawnym wzięło udział 

20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 

2021: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska. 

 

Ad II.3. 

Pan Jacek Grzonkowski, Dyrektor Wydziału Rewitalizacji i Rozwoju, przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie zasad współpracy Stron  

w zakresie opracowania dokumentu programowego jednostek samorządu terytorialnego wchodzących 

w skład Innego Instrumentu Terytorialnego „Żyrardowskiego Obszaru Funkcjonalnego”  

w perspektywie 2021–2027. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie zasad współpracy Stron w zakresie 

opracowania dokumentu programowego jednostek samorządu terytorialnego wchodzących w skład 

Innego Instrumentu Terytorialnego „Żyrardowskiego Obszaru Funkcjonalnego” w perspektywie 2021–

2027. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 
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Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia  

w sprawie zasad współpracy Stron w zakresie opracowania dokumentu programowego jednostek 

samorządu terytorialnego wchodzących w skład Innego Instrumentu Terytorialnego „Żyrardowskiego 

Obszaru Funkcjonalnego” w perspektywie 2021–2027: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska. 

 

Ad II.4. 

Pan Rafał Cuper z Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej przedstawił projekt uchwały  

w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Żyrardowa. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Miasta 

Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, 

przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Żyrardowa: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska. 

 

Ad II.5. 

Pani Natalia Klem, Dyrektor Wydziału Gospodarki Mieszkaniowej, przedstawiła projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie: Zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących  

w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Żyrardowa. 
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Radna Edyta Lubańska przedstawiła opinię Komisji Mieszkaniowej RMŻ. Członkowie Komisji 

pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie: Zasad wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy 

podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i braku głosów „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie: Zasad wynajmowania lokali 

mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Żyrardowa: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 1 głos – radna Żaneta Wesołowska; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska. 

 

Ad II.6. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie oddania nieruchomości w trwały zarząd. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie oddania nieruchomości w trwały zarząd. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, 

którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie oddania nieruchomości w trwały zarząd: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska. 

 

Ad II.7. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu (dot. działki przy 

ul. Adama Próchnika). 
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Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska. 

 

Ad II.8. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu (dot. działki przy ul. Pięknej). 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska. 

 

Ad II.9. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie nabycia działek położonych w Żyrardowie przy ul. Żytniej. 
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Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały 

w sprawie nabycia działek położonych w Żyrardowie przy ul. Żytniej. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie nabycia działek położonych w Żyrardowie przy  

ul. Żytniej: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska. 

 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godzinie 16.44. 

 

Ad II.10. 

Radny Mateusz Nalej przedstawił przygotowany przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji 

RMŻ projekt uchwały w sprawie uznania wniosku za zasługujący na uwzględnienie. Zgłosił trzy 

autopoprawki: (1) zmieniającą tytuł projektu uchwały na „w sprawie rozpatrzenia wniosku”,  

(2) zmieniającą podstawę prawną tak, by rozpoczynała się słowami „Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt. 15, 

w związku z art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym”, (3) polegającą 

na skreśleniu w uzasadnieniu słów „położonego przy ulicy Plonowej” (drugi akapit) 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos zwrócił uwagę, że autopoprawki wprowadzane  

są do projektu, który został wprowadzony do porządku obrad podczas trwającej sesji. Dociekał, czy 

autopoprawka w podstawie prawnej była konsultowana z Biurem Prawnym.  

Pani Dorota Kowalczyk, radca prawny, nie stwierdziła przeciwwskazań do wprowadzenia 

proponowanych autopoprawek w podstawie prawnej oraz w uzasadnieniu, ale wskazała, że podczas 

głosowania w sprawie zmiany porządku obrad wprowadzono projekt uchwały pod tytułem „w sprawie 

uznania wniosku za zasługujący na uwzględnienie”. Zaproponowała, by ponownie przegłosować 

porządek obrad w związku z autopoprawką w tytule.  

Radny Marek Treliński złożył wniosek o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad  

w związku ze zgłoszonymi autopoprawkami. Argumentował, że jest ich na tyle dużo, że należy 

przygotować nowy projekt uchwały. 
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Radny Mateusz Nalej zrezygnował z autopoprawki zmieniającej tytuł projekt uchwały. 

Powtórzył treść dwóch pozostałych zgłoszonych autopoprawek.  

Radny Marek Treliński wycofał złożony przez siebie wniosek. 

Radny Grzegorz Obłękowski zaapelował do przedmówcy, by nie wycofywał wniosku; poprał 

przedmiotowy wniosek, a także zwrócił uwagę na fakt, że w mieście wykonywanych jest wiele 

remontów ulic. Przypomniał, że remonty te planowane są z wyprzedzeniem i Miasto pozyskuje na nie 

środki zewnętrzne. Zwrócił uwagę, że dokonanie remontu drogi bez wcześniejszego planu wymagałoby 

wskazania środków na to zadanie, czego nie zrobiono. Zaproponował wykonanie remontu w innej 

formule, tj. zgłoszenie go jako wniosek do budżetu Miasta na rok 2022, lub wskazanie przez Komisję 

Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ źródła finansowania zadania polegającego na utwardzeniu  

ul. Plonowej. Pozytywnie ocenił liczbę prowadzonych w mieście remontów drogowych, a także 

opracowywanie planów remontowych i pozyskiwanie środków zewnętrznych na ten cel. Zadeklarował, 

że jeśli radny Marek Treliński nie podtrzyma swojego wniosku, to on zgłosi wniosek o zdjęcie 

przedmiotowego projektu uchwały z porządku obrad w związku z niewskazaniem źródła finansowania.  

Radny Arkadiusz Rzepecki wskazał, że nie jest konieczne wskazywanie źródła finansowania, 

ponieważ nie jest to inwestycja, a tylko działanie w ramach bieżącej naprawy drogi gruntowej,  

na które środki zostały w budżecie zabezpieczone. Zadeklarował złożenie wniosku o opracowanie 

programu budowy i przebudowy dróg, jako że podczas bieżącej kadencji nie podjęto uchwały w tym 

przedmiocie. Przypomniał, że dotychczas obowiązujący program był wydłużany, co jest zrozumiałe  

w związku z ubieganiem się o środki zewnętrzne. Wskazał, że temat ul. Plonowej był podejmowany już 

kilka lat temu, zaś Komisji Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ zależy na bezpiecznym dojeździe  

do placówki przez pracowników i podopiecznych.  

Radny Marek Treliński zwrócił uwagę, że na równanie dróg i ich remonty – nawet realizowane 

w ramach ich utrzymania – potrzebne są środki, dlatego aby równać ul. Plonową częściej należy skądś 

zdjąć środki, aby dołożyć do tego zadania. Odniósł się do pisma osoby wnioskującej z dnia 21 września 

2021 r., przytaczając fragment mówiący o wystąpieniu do władz gmin sąsiadujących z ul. Plonową  

z propozycją wspólnego utwardzenia tej drogi. Wyraził opinię, że podjęcie uchwały w zaproponowanym 

brzmieniu będzie równoznaczne z przyjęciem zobowiązania do nawiązania współpracy oraz  

do utwardzenia ulicy. Poinformował, że przejechał przez ul. Plonową i ocenił jej stan jako poprawny,  

a także wskazał, że w jego dzielnicy są ulice w gorszym stanie. 

Radny Arkadiusz Rzepecki stwierdził, że przedmówca dosyć literalnie odebrał uzasadnienie 

projektu uchwały. Uznał, że utrzymanie ul. Plonowej w stanie umożliwiającym dojazd do placówki 

powinno być priorytetem w roku bieżącym, a także wspomniał, że Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

RMŻ szukała różnych rozwiązań, w tym zaproponowano możliwość podjęcia współpracy z gminami 

ościennymi. Podkreślił, że istotne jest racjonalne wydawanie pieniędzy na bieżące utrzymanie dróg 

gruntowych, a także przypomniał, że zadaniem Rady Miasta jest pomaganie mieszkańcom  

i rozwiązywanie wnoszonych przez nich problemów.  



Protokół nr XLIII/21 z XLIII Sesji Rady Miasta Żyrardowa – 30.09.2021  

12 

Radna Elżbieta Wrońska poinformowała, że rozmawiała z wydziałem merytorycznym  

w sprawie ul. Plonowej i otrzymała informację, że droga ta jest utrzymywana w ramach bieżącej 

konserwacji. Przychyliła się do wniosku o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad w związku  

z faktem, że pojawiły się wątpliwości i konieczność przedyskutowania tematu. Wskazała, że problem 

jakości dróg dotyczy również innych ulic, np. ul. Cehaka, którą wożone są dzieci i młodzież 

uczęszczającego do Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego, czy szeregu ulic w jej dzielnicy. 

Radna Grażyna Stefańska orzekła, że sprawa idzie w kierunku zwłoki. Przypomniała 

wypowiedź radcy prawnego w temacie autopoprawki do podstawy prawnej, uznając ją za konieczną. 

Stwierdziła, że artykuł przywołany w podstawie prawnej mówi tylko o rozpatrywaniu skarg, wniosków 

i petycji, natomiast art. 18 ust. 2 mówi o podejmowaniu przez Radę Miasta uchwał. Uznała, że mówienie 

o innych drogach lub ulicach za bezzasadne, ponieważ należy się skupić na złożonym wniosku 

dotyczącym ul. Plonowej. Wskazała, że rodzice czy opiekunowie dzieci uczęszczających do placówki 

w Henryszewie muszą codziennie czterokrotnie przejechać ul. Plonową, a na podstawie własnej 

obserwacji uznała, że droga jest pełna dziur, których nie da się ominąć. Wyraziła zdumienie 

stanowiskiem radnych uznających wniosek za niezasadny. Odniosła się do słów radnego Grzegorza 

Obłękowskiego oraz radnego Marka Trelińskiego, a także odczytała fragment pisma osoby 

wnioskującej z dnia 21 września 2021 r., przytaczając opis złego stanu drogi. Wskazała, że zadaniem 

własnym gminy jest dbanie o utrzymanie dróg i środki na ten cel są zabezpieczone w budżecie, a umowa 

na utrzymanie, naprawę i równanie dróg gruntowych w granicach Żyrardowa została zawarta. 

Stwierdziła, że choć ul. Plonową równano, to efekt tej pracy był niezadowalający. Zaapelowała  

o baczniejsze sprawdzanie pracy wykonywanej przez firmę, z którą podpisano umowę, ponieważ jeśli 

wyrównana droga po kilku dniach wygląda, jakby nie była równana, to jest to marnotrawienie pieniędzy. 

Radny Marek Treliński odniósł się do słów przedmówczyni. Stwierdził, że Rada Miasta nie 

może skupić się tylko na ul. Plonowej, bo w mieście jest wiele ulic gruntowych, które należy równać i 

naprawiać w ramach zabezpieczonych na ten cel środków. Uznał, że ul. Plonowa jest przejezdna nawet 

kiedy występują nierówności, a także wskazał, że do placówki opiekuńczej można dojechać również od 

strony Bieganowa. Zaapelował, by spojrzeć na sprawę szerzej, nie tylko przez pryzmat jednej ulicy.  

Radny Arkadiusz Rzepecki zgłosił wniosek formalny o wyznaczenie liczby osób, które zostaną 

jeszcze dopuszczone do głosu, a po wyczerpaniu tej listy mówców – o przystąpienie  

do głosowania nad projektem uchwały. Wskazał na szeroki zakres tematów poruszonych podczas 

dyskusji, co przyczyniło się do odejścia do meritum sprawy. Wyjaśnił również, że w przypadku 

zgłoszenia wniosku formalnego dopuszczalny jest jeden głos „za”, jeden „przeciw”, a następnie 

przeprowadza się głosowanie nad nim.  

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos ogłosił przerwę, obrady wznowiono o godzinie 17.35. 

Radny Grzegorz Obłękowski wycofał swój wniosek o zdjęcie projektu uchwały z porządku 

obrad, wskazując, że pismo powinno zostać rozpatrzone w odpowiednim czasie. Zadeklarował,  

że będzie głosował „przeciw”, ponieważ jest jasna procedura równania dróg w mieście. 
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Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos poinformował, że głos zabiorą osoby zapisane  

do dyskusji oraz osoba zainteresowana, a następnie projekt uchwały zostanie poddany pod głosowanie.  

Radna Teresa Lefelt zwróciła uwagę, że w jej okolicy jest wiele dróg gruntowych, przy czym 

niektóre są rozjeżdżone krótko po równaniu, a inne zachowują lepszy stan. Rozważała możliwość 

zwiększenia środków finansowych na rok 2022 na zadanie polecające na poprawie stanu dróg, które 

szybciej się rozmywają po równaniu. Stwierdziła, że według jej wiedzy priorytetem były do tej pory 

drogi znajdujące się przy przedszkolach i szkołach, a także poparła opinię o konieczności lepszego 

nadzoru nad pracami wykonywanymi w ramach bieżącego utrzymania dróg. Zadeklarowała, że będzie 

głosowała „za” projektem uchwały, ponieważ z ul. Plonowej korzystają mieszkańcy Żyrardowa. 

Radny Arkadiusz Sowa również zadeklarował, że będzie głosował „za”. Wskazał, że droga 

należy do gminy, a do przedszkola uczęszczają dzieci z Żyrardowa. Stwierdził, że zadaniem Rady 

Miasta jest pochylanie się nad wnioskami mieszkańców i nie widzi możliwości, by wniosek o poprawę 

jakości drogi został odrzucony. Dodał, że poprawa jakości będzie się odbywała na miarę możliwości 

budżetowych Miasta, a także przywołał fragment uzasadnienia projektu uchwały, w którym zapisano, 

że nie chodzi o wybudowanie szerokiej arterii, ale o doprowadzenie drogi do stanu używalności przez 

wysypanie jej destruktem i utwardzenie walcem. Zaapelował o większe zaufanie do opinii Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ, która pochylała się nad sprawą. 

Wnioskująca przedstawiła profil działalności swojej placówki, a także przypomniała,  

że o poprawę jakości ul. Plonowej zabiega już od wielu lat, natomiast droga jest równana dwa razy  

w roku, co nie jest wystarczające. Stwierdziła, że drogą nie da się przejechać 50 km/h, należy jechać 

maksymalnie 10 km/h. Wśród problemów wynikających ze złego stanu drogi wymieniła m.in. 

dyskomfort lokomocyjny dzieci czy trudności w dojeździe dla karetki. Stwierdziła, że do prowadzonej 

przez nią placówki nie można dojechać inaczej niż ul. Plonową lub ewentualnie ul. Pustynną, która 

również jest w złym stanie.  

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie uznania wniosku  

za zasługujący na uwzględnienie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy odrzucili 

projekt uchwały 11 głosami „przeciw”, przy 8 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie uznania wniosku za zasługujący na uwzględnienie: 

„za” – 8 głosów – radny Józef Kapusta, radna Teresa Lefelt, radny Mateusz Nalej, radny Arkadiusz 

Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna 

Żaneta Wesołowska; 

„przeciw” – 11 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny 

Robert Latek, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna 

Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny Krzysztof Skrobisz, radny Marek Treliński, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Edyta Lubańska. 

Nieobecna podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska. 
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Ad II.11. 

Pan Tomasz Aleksandrowicz, Dyrektor Wydziału Planowania Przestrzennego i Urbanistyki, 

przedstawił projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Żyrardowa. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  

z uwzględnieniem wniosków wypracowanych podczas posiedzenia. W imieniu Komisji zgłosił trzy 

wnioski o zmianę projektu uchwały w taki sposób, by: (1) w § 12 pkt 2 lit. a słowa „na każde  

2 mieszkania” zastąpić słowami „na każdy lokal mieszkalny”; (2) w § 12 pkt 2 lit. b skreślić słowa  

„z możliwością bilansowania w liniach rozgraniczających dróg /ulic/ publicznych objętych granicami 

planu”; (3) § 8 pkt 2 otrzymał brzmienie „2) w obszarze planu występują budynki ujęte w gminnej 

ewidencji zabytków wskazane na rysunku planu w terenach oznaczonych jako: 1 MU, 4 MNU,  

5 MNU;”, a § 8 pkt 3 otrzymał brzmienie „3) w stosunku do budynków, o których mowa w pkt 2, 

podejmowane roboty budowlane oraz wszelkie działania inwestycyjne zgodnie z przepisami 

odrębnymi;”. 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu 

Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ o zmianę projektu uchwały w taki sposób, by w § 12 pkt 

2 lit. a słowa „na każde 2 mieszkania” zastąpić słowami „na każdy lokal mieszkalny”. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy zaaprobowali wniosek 20 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony 

Środowiska RMŻ o zmianę projektu uchwały w taki sposób, by w § 12 pkt 2 lit. a słowa „na każde  

2 mieszkania” zastąpić słowami „na każdy lokal mieszkalny”: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu 

Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ o zmianę projektu uchwały w taki sposób, by w § 12 pkt 

2 lit. b skreślić słowa „z możliwością bilansowania w liniach rozgraniczających dróg /ulic/ publicznych 

objętych granicami planu”. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy zaaprobowali 

wniosek 19 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i „wstrzymuję się”. 
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Wyniki głosowania nad wnioskiem Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony 

Środowiska RMŻ o zmianę projektu uchwały w taki sposób, by w § 12 pkt 2 lit. b skreślić słowa  

„z możliwością bilansowania w liniach rozgraniczających dróg /ulic/ publicznych objętych granicami planu”: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Robert 

Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, 

radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, 

radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna 

Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna 

Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 1 głos – radny Józef Kapusta; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu 

Przestrzennego i Ochrony Środowiska RMŻ o zmianę projektu uchwały w taki sposób, by § 8 pkt 2 otrzymał 

brzmienie „2) w obszarze planu występują budynki ujęte w gminnej ewidencji zabytków wskazane  

na rysunku planu w terenach oznaczonych jako: 1 MU, 4 MNU, 5 MNU;”, a § 8 pkt 3 otrzymał brzmienie 

„3) w stosunku do budynków, o których mowa w pkt 2, podejmowane roboty budowlane oraz wszelkie 

działania inwestycyjne zgodnie z przepisami odrębnymi;”. W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, 

którzy zaaprobowali wniosek 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego i Ochrony 

Środowiska RMŻ o zmianę projektu uchwały w taki sposób, by § 8 pkt 2 otrzymał brzmienie „2) w obszarze 

planu występują budynki ujęte w gminnej ewidencji zabytków wskazane na rysunku planu w terenach 

oznaczonych jako: 1 MU, 4 MNU, 5 MNU;”, a § 8 pkt 3 otrzymał brzmienie „3) w stosunku do budynków, 

o których mowa w pkt 2, podejmowane roboty budowlane oraz wszelkie działania inwestycyjne zgodnie  

z przepisami odrębnymi;”: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska. 

 

Pan Tomasz Aleksandrowicz odczytał brzmienie paragrafów, które uległy modyfikacji wskutek 

przyjęcia przez Radę Miasta wniosków Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego  

i Ochrony Środowiska RMŻ. 
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Przeprowadzono głosowanie w sprawie nieuwzględnienia przez Prezydenta Miasta Żyrardowa 

trzech uwag do przedłożonego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy poparli stanowisko Prezydenta Miasta 20 głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania w sprawie nieuwzględnienia przez Prezydenta Miasta Żyrardowa trzech uwag  

do przedłożonego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Żyrardowa: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radna Teresa Lefelt, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna 

Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecna podczas sesji: radna Anna Maria Kozłowska. 

 

Ad III. Informacje. 

Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag. 

 

Ad IV. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Arkadiusz Rzepecki złożył trzy wnioski: (1) dotyczący koncepcji zagospodarowania 

terenu przy Szkole Podstawowej Nr 3, (2) dotyczący planu/programu drogowego oraz (3) dotyczący 

gospodarki odpadami. 

Radny Józef Kapusta odniósł się do sytuacji związanej z pandemią wirusa SARS-CoV-2 oraz 

szczepionkami przeciwko niemu, argumentując, że szczepienia te są nieskuteczne.  
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Radny Jarosław Gejcyg odniósł się do słów przedmówcy. 

Radna Teresa Lefelt również odniosła się do słów radnego Józefa Kapusty. 

Radny Ryszard Mirgos złożył wniosek dotyczący ławek wzdłuż ścieżki rowerowej. 

 

Ad V. Wolne wnioski. 

Radny Arkadiusz Rzepecki nawiązał do pracy Rady Miasta, wskazując m.in. na to, że istotną 

część jej pracy stanowią dyskusje na posiedzeniach merytorycznych komisji, jak również odnosząc się 

do częstotliwości spotkań merytorycznych komisji Rady Miasta. Rozważał zasadność rozwiązania 

doraźnej Komisji Statutowej RMŻ w związku z faktem, że dotychczas nie wypracowała nowego modelu 

naliczania diet.  

Radny Artur Pietrus odniósł się do słów przedmówcy, a także do funkcjonowania Komisji 

Rewizyjnej RMŻ.  

Radny Arkadiusz Rzepecki odniósł się do słów przedmówcy, wskazując na fakt,  

że o funkcjonowania Komisji Rewizyjnej mówią zapisy Ustawy o samorządzie gminnym. 

Radny Artur Pietrus odniósł się do słów przedmówcy, stwierdzając, że zakres kontroli 

zaplanowanych na dany rok jest ustalany przez członków Komisji Rewizyjnej RMŻ. 

Radna Grażyna Stefańska odniosła się do omawianego podczas sesji projektu uchwały  

w sprawie uznania wniosku za zasługujący na uwzględnienie, a także nawiązała do posiedzenia Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji RMŻ w dniu 29 września 2021 r. Wspomniała o wynikach głosowania nad 

projektem uchwały w sprawie uznania wniosku za zasługujący na uwzględnienie. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos stwierdził, że radny nie powinien oceniać pracy innego radnego. 

Radny Marek Treliński odniósł się do słów radnego Arkadiusza Rzepeckiego, nawiązując  

do planu pracy Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych RMŻ. Wskazał, że pandemia 

COVID-19 wpłynęła na pracę wszystkich komisji merytorycznych. 

Radny Arkadiusz Rzepecki odniósł się do słów przedmówcy. Wyraził przekonanie, że być może 

jego wystąpienie skłoni innych do refleksji i dyskusji na temat pracy Rady Miasta.  

Radny Jarosław Gejcyg odniósł się do słów radnej Grażyny Stefańskiej, a także do omawianego 

projektu uchwały w sprawie uznania wniosku za zasługujący na uwzględnienie oraz do stanu ulicy Plonowej.  

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odczytał zaproszenie na dzień otwarty w Schronisku dla 

Bezdomnych Zwierząt im. psa Kazana.  

 

Ad VI. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard Mirgos podziękował radnym i gościom  

za udział w posiedzeniu. Obrady XLIII Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte o godz. 18.44. 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/5274,2021-r?tresc=59423 

 

Protokół sporządziła dnia 15 października 2021 r. Dorota Rdest 

https://www.bip.zyrardow.pl/5274,2021-r?tresc=59423

